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Audiència Pública de Sant Martí 

Resum d’intervencions ciutadanes en la sessió que va tenir lloc del dimecres 10 d’abril de 
2024 a les 18 h a la sala d’actes del Districte de Sant Martí (pl. Valentí Almirall, 1), amb la 
presència de: 
 - Im. Sr. Víctor Martí, president del Consell de Districte 
 - Im. Sr. David Escudé, regidor del Districte 
 - Sr. Alejandro López, conseller tècnic del Districte 
 - Sr. Josep Garcia, gerent del Districte 
 - Sra. Maite Crespo, secretària jurídica del Districte 

EL BESOS I EL MARESME 

Katalin Gabriel, de la Comunitat de Rodes 6 
Elisabet Cantos Lorente, de la Comunitat de Rodes 6 
La Sra. Gabriel demana els documents en castellà, mentre que la Sra. Cantos exposa que no 
han rebut resposta a les consultes presentades el 2022 per diferents vies administratives en 
què es demana que en el programa de Regeneració Urbana prioritzi les finques amb 
apuntalaments i la revisió del conveni que facilitat per l’IMU. 
Resposta. Pel que fa a la traducció dels documents, s’informa que es farà l’acompanyament 
necessari per tal que es comprenguin de manera unívoca i es desestima traduir-los. El 
projecte està finalitzat i en fase d’auditoria, i les consultes que han emès seran contestats de 
manera adequada per part de l’IMU. Pel que fa al conveni, les esmenes presentades estan 
sent revisades pels serveis jurídics. 

Carolina Pérez de la Torre, a títol personal 
Proposa més espais lúdics per a la canalla i màquines per fer exercici per a les persones 
grans, i exposa l’aparició de xeringues en espais públics. 
Resposta. Està previst que hi hagi màquines d’exercici físic a la rbla. Prim i a la vora del 
Casal de Persones Grans, i pel que fa a les situacions derivades del consum d’estupefaents 
s’estan desenvolupant mesures de caire policial per tancar els punts de venda i de caire 
sanitari per a la retirada de restes perilloses. 

M. Asunción García Muñoz, de l’Assoc. SOS Besòs 
Exposa situacions millorables en la neteja del barri que creu imputables a l’empresa 
contractista i demana una campanya específica sobre l’alimentació de coloms. 
Resposta. La nova contractació ha fet un salt en positiu en la qualitat de la neteja arreu de la 
ciutat, en part gràcies a l’auditoria a què estan sotmeses les diferents empreses 
adjudicatàries del servei. La neteja amb aigua està limitada per la situació de l’emergència 
per sequera, i les campanyes de prevenció sobre l’alimentació d’aus s’afegeix de manera 
regular en les campanyes de neteja i de convivència. 
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Carmen Riesco Vaquero, a títol personal 
Demana informació sobre la inclusió de la seva finca en el programa de Regeneració Urbana 
al barri en els aspectes que necessita. 
Resposta. La diagnosi tècnica duta a terme al barri amb mil habitatges inspeccionats permet 
establir unes fases en el programa de Regeneració Urbana. 

Francisco Abad, de l’Assoc. Veïnal El Besòs 
Demana la instal·lació de càmeres de vigilància ateses les situacions d’inseguretat que es 
donen al barri, i fa referències a la mobilitat i a les dificultats d’estacionament de les àrees 
verdes per a les persones residents. 
Resposta. Es traslladarà la proposta de les càmeres de vigilància. Pel que fa a les Àrees 
Verdes d’estacionament, la seva instal·lació respon a criteris generals de tota la ciutat. 

EL CARRER MUNTANYA, AL CAMP DE L’ARPA DEL CLOT 

Jakob Sondergard, a títol personal 
Exposa el rebuig a l’obertura al pas dels vehicles i demana participar en el debat. 
Miquel Catasús, de l’Assoc. Veïnal Clot - Camp de l’Arpa 
Esmenta que el projecte de reurbanització mantenia el tancament a la circulació entre 
Mallorca i Vidiella i manifesta que l’espai ja està consolidat en el format actual, pel que 
demana que es mantingui i que el veïnat amb vehicle pugui trobar alternatives. 
Jesús Pérez Algarate, a títol personal 
Demana mantenir l’actual tancament en benefici de la constitució de la superilla del Camp de 
l’Arpa, i que s’acompanyi d’un pla de mobilitat per al veïnat amb vehicle personal. 
Núria Garcia Soto, de l’AFA La Farigola del Clot 
Demana de mantenir el projecte de Protegim les escoles per fer generar entorns segurs per 
a tot el veïnat, tant al c. Muntanya com també al c. Hernán Cortés. 
Laura Villaplana Moliner, de l’AFA de l’escola Dovella 
Exposa que aposta pel manteniment de la situació actual i demana que es mantingui per 
eliminar la perillositat i la reducció del soroll i de la contaminació. 
Juan A. Navarro, a títol personal 
Exposa que les persones que tenen negocis al carrer tenen un greu problema amb el 
tancament, i demana la coexistència de la circulació en horaris concrets. 
Xavier González, de la Plataforma Millorem el Camp de l’Arpa 
Proposa que hi ha d’haver un pas per als serveis i per al veïnat per fer compatibles els usos 
que es donen en aquell espai públic compartit. 
Marià Bes, a títol personal 
Defensa el tancament sense provocar inconvenients a la resta del veïnat del barri. 
Resposta. S’han aplicat mesures, com la reducció d’un carril i el radar del c. Mallorca i la 
pròpia reurbanització del c. Muntanya, que demostren la voluntat inequívoca de pacificar 
l’entorn del c. Muntanya, i ara sense tornar al punt de partida, s’ha de trobar un punt de 
confluència que afavoreixi l’harmonia de les diferents necessitats, com podria ser 
l’establiment d’uns horaris per a cada ús. Es convocarà una nova reunió per tal de trobar una 
manera de donar resposta als diferents requeriments. 
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PROPOSTES DIVERSES, ARREU DELS BARRIS 

Francesco Magri, a títol personal 
Exposa que fa tres mesos que en l’entorn de Glòries hi ha una guingueta de jocs tancada per 
manteniment però en aquest temps no s’hi ha fet cap actuació. 
Resposta. Està prevista la seva obertura en els propers dies. 

Lluís Rotger, a títol personal 
Proposa que el c. Finestrat es pacifiqui fent-ne un carrer de plataforma única per eliminar els 
contenidors que generen molèsties. 
Resposta. La superilla del Camp de l’Arpa continuarà configurant-se i per ara ho farà en 
l’entorn immediat de l’escola. Les pacificacions, però, no exclouen els contenidors, que són 
del tot necessaris a tots els barris de la ciutat. 

Patricia Miranda Ruiz, a títol personal 
Denuncia les molèsties dels sorolls que es donen a una terrassa del c. Enamorats, on es fan 
festes molt sovint. 
Resposta. El Districte coneix la situació i en fa seguiment. Es donarà la informació oportuna a 
les parts afectades. 

Mònica Carretero, a títol personal 
Demana pel nombre d’establiments a l’espai púbic del c. Àvila entre Badajoz i Irena Sendler i 
per les molèsties que hi generen les celebracions del DHUB. També demana per l’eix verd del 
c. Bolívia i el carril bici, i proposa que s’hi generi una zona de càrrega i descàrrega i que 
s’ampliïn els espais de la biblioteca Josep Benet - El Clot. 
Resposta. La biblioteca es mantindrà en la seva situació actual. Pel que fa a les terrasses de 
bar, les llicències s’acullen a normativa i s’estan duent a terme inspeccions regulars. Les 
actuacions que calgués fer serien en base al resultat de les actes d’inspecció. 

Gonzalo Pérez Lorente, de la Plataforma Millorem el Camp del Arpa 
Demana la protecció de l’entorn de l’escola del c. Joan de Peguera amb tancaments 
temporals que pacifiquin la circulació, a imitació del que passa amb l’escola Dovella, i afegeix 
que a la cruïlla d’Eterna Memòria amb Freser fa dies que no s’hi treballa. 
Resposta. L’objectiu en ambdós centres escolars no és el mateix i les solucions s’adeqüen a 
cada situació concreta. La remodelació del tram final d’Eterna Memòria tindrà lloc aviat. 

Arantxa Morán, del Centre d'Estudis de Sant Martí de Provençals 
Exposa la necessitat de disposar d’un espai accessible per desenvolupar l’activitat ara que ja 
han abandonat l’espai de la biblioteca, i també s’interessa per la conservació dels murals 
ceràmics de l’Espai Pere Calafell i per l’informe del procés participatiu del parc de Sant Martí. 
Resposta. Properament es farà una reunió per determinar la ubicació del CESMP. Pel que fa 
al retorn del procés participatiu, tindrà lloc en el proper Consell de Barri, mentre que els 
diferents elements patrimonials de la Pere Calafell estan degudament preservats per 
recuperar-los quan serà possible segons l’evolució de les obres de l’escola de Música i Arts, 
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Alicia López Rossi, de l’AVV Provençals de La Verneda 
Demana la recopilació de dades en relació a la sequera, els escocells, els parterres i la tala 
d’arbres, així com el manteniment d’espècies animals en espais públics. Igualment, proposa 
la creació d’una Aula de Medi Ambient de Districte. 
Resposta. Els arbres que es talen és per un motiu de causa major, i el reg, que es fa amb 
aigua freàtica, s’ha de regular per la situació de sequera. A hores d’ara no es preveu la 
creació d’una Aula de Medi Ambient, però tot allò que sigui sensible de ser tractat des 
d’aquesta perspectiva disposa de plataformes participatives on poder-se exposar. 

Rogelio Ruiz, de l’AVV Barri La Pau 
Exposa la inquietud per la seguretat al barri pels esdeveniments violents esdevinguts 
recentment a la Mina, i demana pels canvis a la Guàrdia Urbana en relació a la prevenció. 
Resposta. Els cossos policials fan la seva feina i les actuacions són continuades, i la seguretat 
és una qüestió que preocupa a totes les administracions, cadascuna amb les seves 
competències. 

Jacoba Castillo, de l’AVV de Sant Martí de Provençals 
Demana per les molèsties que es generen al camp de futbol Menorca pel volum de l’activitat 
que acull cada dia fins a les 11 de la nit, i també exposa la situació que genera la cistella de 
bàsquet d’Eduard Torroja cap a Selva de Mar. 
Resposta. Es parlarà amb l’entitat gestora per minimitzar les molèsties. Igualment, es mirarà 
la situació de la cistella d’Eduard Torroja per aplicar-hi les millores que siguin necessàries. 

Manuel Martínez, de l’AVV de Sant Martí de Provençals 
Reforça els comentaris sobre les molèsties del camp de futbol Menorca, demana una 
condemna pública del Consell de Districte sobre el que s’escau a la franja de Gaza, i exposa 
la necessitat d’afegir el nom de Sant Martí a la futura estació de l’AVE. 
Resposta. Es podria fer una declaració institucional sobre Gaza, i pel que fa al nom de 
l’estació ja s’ha exposat a tots els àmbits oportuns per tal que es pugui debatre. 

Sonia Rodríguez, de la Plataforma Accessibilitat a Ciutat i Platges 
Demana accessibilitat a les platges a través de l’habilitació de més plataformes, i sol·licita 
que les àrees de joc infantil siguin accessibles. També demana pels locals que obtenen 
llicències noves però no són accessibles o no tenen lavabos adaptats, i per les terrasses de 
bar que treuen més taules de les llicenciades i els escocells que no estan protegits. 
Resposta. Com bé sabem, les platges de Barcelona són artificials i els temporals fan que 
l’adequació de la seva accessibilitat s’hagi de revisar contínuament. Pel que fa als 
establiments, es convida a referir-se a peticions concretes per fets concrets per poder actuar. 

La sessió es dona per finalitzada a les 20.35 h. 

Barcelona, 24 d’abril de 2024 


